

Call for Nominations

Book Review Editor

The *Canadian Journal on Aging* is seeking a nomination for the Editorial Board position of **Book Review Editor**, to be filled by September 1, 2008. The current Book Review Editor, Dr. Malcolm Doupe, has resigned to take on new duties at the University of Manitoba.

The Book Review Editor is expected to be a recognized authority in his/her respective specialty. He/she is responsible for obtaining book reviews from experts in the field of gerontology. The Book Review Editor then recommends to the Editor-in-Chief whether a book review shall be accepted for publication. A modest fee is provided for coverage of expenses related to the processing of book reviews. The Book Review Editor is a member of the Editorial Board of the *Canadian Journal on Aging* and is expected to participate in the annual meeting of the Editorial Board, held in conjunction with the CAG Annual Scientific and Educational Meeting. Appointment to the Editorial Board is normally for a four-year term. The Book Review Editor may not be a member of the Board of Directors of the CAG.

Nominations, along with a curriculum vitae and statement of interest in this position should be sent, no later than August 31, 2008, to the Editor-in-Chief:

Mark Rosenberg, Ph.D.
Department of Geography
Queen's University
Kingston, ON K7L 3N6
mark.rosenberg@queensu.ca

Appel de candidatures

Directeur de la critique des livres

La *Revue canadienne du vieillissement* recherche des candidats au poste de **directeur de la critique des livres** au comité de rédaction, à combler le 1^{er} septembre 2008. Le D^r Malcolm Doupe, le directeur actuel de la critique des livres, a remis sa démission afin d'occuper de nouvelles fonctions à l'Université du Manitoba.

Le directeur de la critique des livres est une autorité reconnue dans son domaine de spécialité. Il lui incombe de communiquer avec des spécialistes en gérontologie afin d'obtenir une critique des livres présentés. Il indique alors au rédacteur en chef si ce livre pourrait être accepté pour publication. Une rétribution modeste est offerte pour couvrir les frais en rapport avec le traitement des critiques. Le directeur de la critique des livres est membre du comité de rédaction de *Revue canadienne du vieillissement* et il doit participer à la réunion annuelle du comité de rédaction, tenue en même temps que la réunion annuelle scientifique et éducative de l'Association canadienne de gérontologie (ACG). Le mandat au comité de rédaction est d'une durée de quatre ans. Le directeur de la critique des livres ne peut être un membre du conseil d'administration de l'ACG.

Vous êtes priés de présenter votre candidature ainsi qu'un curriculum vitae et une déclaration d'intérêt pour ce poste, au plus tard le 31 août 2008, au rédacteur en chef:

Mark Rosenberg, Ph.D.
Département de géographie
Université Queen's
Kingston (Ontario) K7L 3N6
mark.rosenberg@queensu.ca